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Zápis č. 12 

ze zasedání Výboru pro regionální rozvoj 

Zastupitelstva Olomouckého kraje 

ze dne 6. prosince 2010 

 

Přítomni: Nep řítomni: 

František Kubíček  

Miloslav Číhal  
Ing. Josef Kopečný 
Ing. Martin Kučera 
Mgr. Zdeněk Lakomý 
Ing. Pavel Martínek  
RSDr. Josef Nekl 
Ing. Marek Podlaha 
Ing. Jaromír Řezáč  
Pavel Stejskal  
Ing. Miroslav Študent  
Josef Švec  

Omluveni:   
Ing. Jaromír Czmero 
Ing. Miroslav Kapoun 
Mgr. Eduard Kavala 
Ing. Jiří Krátký  
Ing. Petr Krill  
Mgr. Josef Kulíšek  
Ing. Jitka Palková  
Ing. Marek Pazdera  
 

PhDr. Jan Závěšický   
 

 

 Hosté:  

 Ing. Jan Halfar, 
Vedoucí Správy CHKO Jeseníky 
Václav Koutný 
Mgr. Martin Medřický, ředitel Sportovně 
Rekreačního areálu Kouty nad Desnou 
 
 

Program: 

1. Rozvojové záměry obce Loučná nad Desnou v oblasti životního prostředí 
a cestovního ruchu 

2. 40. výročí vzniku CHKO Jeseníky 

3. Prohlídka projektu s podporou dotace Regionálního operačního programu Střední 
Morava – Sportovně rekreační areál Kouty nad Desnou 
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Zápis: 

1. Rozvojové zám ěry obce Lou čná nad Desnou v oblasti životního prost ředí 
a cestovního ruchu 

Po úvodním přivítání členů Výboru pro regionální rozvoj, Komise pro rozvoj venkova 
a zemědělství a Komise pro životní prostředí jejími předsedy Františkem Kubíčkem, 
Mgr. Ivo Slavotnínkem a Ing. Petrem Mimrou se slova ujal náměstek hejtmana Ing. 
Pavel Horák a krátce představil program setkání. První bod přednesl starosta obce 
Loučná nad Desnou, Ing. Pavel Martínek, který prezentoval úspěšně realizované 
i plánované projekty obce Loučná nad Desnou. Patří sem například budování 
kanalizace, veřejného osvětlení, nebo podpora budování lyžařských areálů 
a sportovních či turistických aktivit (hřiště, minigolf, rekreační areál Kociánov, 
Koutecký pohádkový les).  Po skončení prezentace padl dotaz na počet obyvatel 
Koutů nad Desnou. Ing. Martínek odpověděl, že jde asi o sto lidí. Dodal také, že díky 
rozvinutému cestovnímu ruchu a množství ubytovacích zařízení je zde nejnižší 
nezaměstnanost v oblasti. Dále padl dotaz na vlastnictví zámku v obci Loučná nad 
Desnou. Ten byl dle pana starosty prodán v nedávné době ve veřejné dražbě za asi 
šest a půl milionu korun soukromému investorovi.  

2. 40. výro čí vzniku Chrán ěnné krajinné oblasti (CHKO) Jeseníky 

Na výzvu náměstka Ing. Pavla Horáka se slova ujal Ing. Jan Halfar z CHKO 
Jeseníky. Přednesl svou prezentaci, ve které upozornil na jedinečnost přírody 
v chráněnné krajinné oblasti, zabrousil do historie jejího vzniku (rok 1904) a důvodů, 
proč byla oblast Jeseníků uznána za hodnou ochrany. Upozornil na otevření 
naučných stezek, které jsou prioritně zaměřeny na rodiny s dětmi. K padesátému 
výročí založení by Správa Chráněnné krajinné oblasti Jeseníky ráda dosáhla 
vyhlášení Jeseníků Národním parkem. Ing. Pavel Horák poděkoval za prezentaci 
a vyzval k dotazům. Přítomné zajímalo, v jaké fázi je příprava vyhlášení Jeseníků 
Národním parkem a jaký je osobní názor pana Halfara na toto vyhlášení. Dle pana 
Halfara se zatím na úrovni ministerstva vyhlášení nepřipravuje (v řešení je 
Křivoklátsko). Dle jeho osobního názoru měly být Jeseníky vyhlášeny Národním 
parkem už před desítkami let, ale současná společenská situace je nepříznivá 
a kredit národních parků velmi utrpěl (vývoj na Šumavě).    

3. Prohlídka  projektu s podporou dotace Regionálního opera čního programu 
Střední Morava – Sportovn ě rekreační areál Kouty nad Desnou  

Moderní sportovně rekreační areál Kouty nad Desnou představil členům Výboru pro 
regionální rozvoj, Komise pro rozvoj venkova a zemědělství a Komise pro životní 
prostředí ředitel areálu Mgr. Martin Medřický. Upozornil na možnosti využití areálu 
v zimním i letním období, kdy je moderní šestimístná lanovka uzpůsobena i pro 
přepravu kol. Uvedl, že lanovka je vhodná i pro transport zájemců o exkurzi do 
přečerpávací elektárny Dlouhé stráně. Ing. Pavel Horák  poděkoval řediteli areálu za 
zajímavou prezentaci, všem přítomným za spolupráci a závěrem popřál krásné 
vánoční svátky. K přání se připojili i přítomní předsedové.  

V Koutech nad Desnou  6. 12. 2010 

 
………………………………. 

František Kubíček 
předseda výboru 

Příloha:  

Prezenční listina 


